



B E T W E E N:

JASON HICKEY

INTENDED APPELLANT

- and -

TARA HICKEY

INTENDED RESPONDENT

Motion heard by:  
The Honourable Justice Richard

Date of hearing:  
May 26, 2014

Date of decision:  
May 26, 2014

Counsel at hearing:

For the Intended Appellant:  
Terence Richard Connelly

For the Intended Respondent:  
Martin J. Siscoe

DECISION

[1] The application for leave to appeal is allowed. I order that the matter be heard expeditiously; that the appellant perfect the appeal on or before June 5, 2014; that the Respondent's Submission be filed and served on or by June 18, 2014; and, subject to any further direction of the Court, that the appeal be heard at 10 AM on June 23, 2014. Costs are left to be determined by the panel assigned to hear the appeal.

E N T R E :

JASON HICKEY

APPELANT ÉVENTUEL

- et -

TARA HICKEY

INTIMÉE ÉVENTUELLE

Motion entendue par :  
l'honorable juge Richard

Date de l'audience :  
le 26 mai 2014

Date de la décision :  
le 26 mai 2014

Avocats à l'audience :

Pour l'appelant éventuel :  
Terence Richard Connelly

Pour l'intimée éventuelle :  
Martin J. Siscoe

DÉCISION

[1] La demande en autorisation d'appel est accueillie. J'ordonne que l'appel soit devancée; que l'appelant s'assure de la mise en état le ou avant le 5 juin 2014; que le mémoire de l'intimée soit déposé et signifié au plus tard le 18 juin 2014; et, sous réserve de toute autre directive de la Cour, que l'appel soit entendu à 10h00 le 23 juin 2014. La question des dépens sera tranchée par la formation qui sera désignée pour entendre l'appel.